
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 26 november 2019  

 

Recent heeft in Monster de presentatie van het nieuwe Centrumplan 

plaatsgevonden voor de inwoners. De Commissie- en de raadsleden hebben dat 

ook toen voor het eerst kunnen waarnemen.  

 

De volgende vragen: 

- Lijkt het niet goed om dat plan ook aan de Commissie te presenteren?  

- Wanneer gebeurt dat?  

- Waarom is dat nog niet gebeurd? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 

 


